
DĚKANÁT FAKULTY TECHNOLOGIE OCHRANY PROSTŘEDÍ 

VYSOKÉ ŠKOLY CHEMICKO-TECHNOLOGICKÉ V PRAZE 
 

Zápis 

z kolegia děkana dne 17. prosince 2024  
 

 

Přítomni:      prof. Jeníček, doc. Hlinčík, dr. Bindzar, prof. Kočí, prof. Bartáček, doc. Pohořelý, 

dr. McGachy, dr. Šmejkalová, doc. Sýkora, dr. Kouba, Ing. Šritrová 

Omluveni:    prof. Kubička 

 

Informace z KR  
 

Rektor 

 Kohezní program pro mladé zaměstnance bude financován i v roce 2025. 

 Cenu rektora Za mimořádné výsledky ve výzkumu a vědě za rok 2024 obdržel doc. Jan Macák 

z ústavu energetiky. 

 

Pror. Jahoda  

 Proběhl konkurz na nového vedoucího oddělení CŽV. 

  

Pror. Matějka  

 Informace o návštěvách, které proběhly a které budou probíhat v roce 2025. 

 

Pror. Novák 

 Byl ustaven nový mezinárodní evaluační panel pro hodnocení VŠCHT. 

 Projekt Proof of Concept – informace o další fázi, byly vybrány 4 projekty, které budou 

podporovány. 

 Za školu byl podán projekt „Cesta k excelentnímu výzkumnému a vzdělávacímu prostředí“.  

 

Pror. Rumlová 

 Schůzka s  Akademií věd ohledně financování studentů DSP. 

 Bude se zasílat email školitelům a studentům DSP ohledně nových podmínek studia? Proběhla 

diskuze v rámci kolegia děkana. 

 Řeší se technické provedení financování DSP, např. možnost zpětného vyplácení stipendií. 

 

Kvestorka 

 Proběhlo jednání „Reprekomise“.  

 Kritická situace na ekonomickém a personálním odboru v měsíci prosinci, řešitelé nechávají 

změny na poslední chvíli.  

 Dnes proběhlo školení k NPO a OP JAK. Školení je nahrané, je možné si ho přehrát později. 

 

Senát – prof. Cibulka 

 Došlo k obměně studentské části senátu. 

 

Jak zvýšit úspěšnost studentů na VŠCHT?  

 Mgr. Janovský přednesl prezentaci ohledně končících studentů maturitních ročníků, počet těch, 

kteří maturují z chemie je malý.  

 Nejhorší poměr přihlášených versus zapsaných studentů. 

 Do budoucna přijímací zkoušky pro bakalářské studium?  

 Výuka matematiky? 

Pan děkan prezentaci pošle členům kolegia. 

 

 

 



 

Příští kolegium rektora se bude konat 7. 1. 2025 

 

Informace z KD 

 

prof. Jeníček – děkan 

 Proběhla schůzka k reakreditaci bakalářských studijních programů. 

 Vedoucí ústavů – nutno dodržovat vyrovnaný rozpočet ústavů, pokud se nedočerpá v oblasti 

mzdových nákladů, tyto peníze se převedou do rozpočtu na příští rok. 

 Vědecká rada proběhne 22. 1. 2025, pozvánku a program pošle Ing. Šritrová. 

 

dr. Bindzar – proděkan pro pedagogiku 

 Kurzy CŽV – výukové materiály, pozor na autorská práva. 

 Středoškolské praxe, dr. Bindzar děkuje všem za zaslaná témata. 

 Studenti na SOČ – studenti zde musejí být na základě smlouvy, student může nastoupit až po 

podpisu smlouvy oběma stranami. 

 Do konce roku zasílat požadavky na rozvrh. Pozor na předměty pro Litvínov. 

 IMATEC získal akreditaci na 5 let.  

 NAU – pro příští rok se bude transformovat, očekává se zahlcení reakreditacemi. 

 
doc. Hlinčík – proděkan pro vědu a výzkum  

 Schůzka s Ing. Dobšíkem. Z jakých zdrojů lze kofinancovat doktorské studenty. Existuje 

obecné VHČ 69. Pro vyplácení formou stipendia u VHČ kontaktujte Ing. Dobšíka. Další forma 

je smlouva o reklamě, případně  smlouva o daru. Dále je v řešení financování studentů formou 

DPP a DPČ. 

 
dr. Šmejkalová 

 Doučování matematiky je studenty využíváno. 

 Bude nabídnuto i doučování pro předmět Chemické výpočty. 

 DoD, do budoucna zařadit i podporu pro magisterské studium. 

 Odměny pro ty, kteří se starají o sociální sítě FTOP. 

 

Ústav 217 (prof. Bartáček) 

 

Ústav 218 (doc. Pohořelý) 

 

Ústav 228 (doc. Hlinčík) 

 Žádost o atestaci A2 pro doc. Šimáčka. Kolegium souhlasí. 

 

Ústav 240 (dr. McGachy) 

 

Ústav 241 

 Ústav obdržel projekt Horizon. 

 

Senát (dr. Kouba) 

 

Doc. Sýkora 

 Místnosti v nástavbě Zikova. Jeden jako mini učebna a dvě jako malé pracovny. 

 

Ing. Šritrová  

 Vypisování témat prací DSP studia pro rok 25/26 do 20. 12. 2024. 

 Do pátku zaslat stipendia za prosinec. 

 

Různé 



 

 

Příští termín konání kolegia děkana úterý 7. 1. 2025 ve 13.30 v místnosti B2317, zasedací 

místnost děkanátu 

 

 

Zapsala: Šárka Dintarová 


